
MUSICAL COMPOSITION  

(NON-PERFORMANCE) 

   

The contestant writes and submits an original song. The composition must include a 

melody line and a simple accompaniment plus words. Music Composition is an 

individual student event, not collaboration between two or more students. 

Compositions will be judged according to the generally accepted principles of 

traditional musical composition. 

 

Students should be aware that compositions simply played on a keyboard and 

produced without musical review often violate many principles of musical notation. 

 

Students must submit compositions that have been typeset on a computer program.  

  

The words must be Christian or patriotic. They must follow the rules of poetry, 

including theme, poetic language, rhythm, and rhyme (as applicable). The words and 

music should enhance one another.   

 

Scripture may be used.   

 

The music must be accurately written by the student in acceptable standard music 

notation.   

 

The selection WILL NOT be performed live by the contestant.   

 

The music composition must have been written after the termination of the previous 

Student Convention and must be the original work of the contestant.   

   

Checklist for Music Composition:   

1. All entries are to be uploaded to Youtube and the link should be provided to the 

judges.  

2. Include one copy of the Creative Composition Affidavit (CF28), properly signed.  

3. One entry per contestant.   

  

НАПИСАНИЕ МУЗЫКАЛЬНОЙ КОМПОЗИЦИИ (ЗАОЧНАЯ) 

 

Конкурсант пишет и представляет оригинальную песню. Композиция должна 

включать в себя мелодичную линию и простое сопровождение плюс слова. 

Музыкальная композиция - это индивидуальное творчество участника, а не 

сотрудничество между двумя или более учениками. Композиции будут 

оцениваться по общепринятым принципам традиционной музыкальной 

композиции. 

 

Школьники должны знать, что композиции, просто сыгранные на клавиатуре и 

произведенные без музыкального рецензирования, часто нарушают многие 

принципы музыкальной нотации. 

 



Учащиеся должны представить композиции, набранные в компьютерной 

программе. 

 

Слова должны быть христианскими или патриотическими. Они должны следовать 

правилам поэзии, включая тему, поэтический язык, ритм и рифму (если 

применимо). Слова и музыка должны усиливать друг друга. 

 

Можно использовать Писание. 

 

Музыка должна быть точно написана учащимся в приемлемой стандартной 

нотной форме. 

 

Живое исполнение не предполагается. 

 

Музыкальная композиция должна быть написана после завершения предыдущей 

олимпиады школьников и должна быть оригинальной работой конкурсанта. 


